
 

 

 

Verslag wandelvergadering Bewoners Overleg Salderes  

1 juni 2022 

 

 

 

 

 

Aanwezig: Annemie Frieling, Hetty Otten, Jurjen van de Velde,  Sandrine van der Velden,  

Rob van Vrede, Bart Willemsen 

  

Veiligheid in de wijk 

Door afwezigheid van Tonny Vermulst geen informatie. 

Herhaalde klacht over voetballen op zijmuur van Magnolia 1, informeren bij Wilco v.d. Berg 

of het perk daar breder gemaakt kan worden (rozenperk?). Ook herinrichten voor meer 

voetbal activiteiten tegelijk? Tonny in elk geval inseinen (Hetty) 

Klacht van bewoner dat auto’s op stoep geparkeerd worden in de wijk en dat 30 km niet 

gehandhaafd wordt. Uitgelegd dat zolang straat niet is ingericht voor 30 km, er niet 

gehandhaafd kan worden. Op website en in Nieuwsbrief nog eens melden dat er niet op de 

stoep geparkeerd mag worden (Sandrine, Bart) 

 

Verslag vergadering  6 april 2022 ongewijzigd goedgekeurd. Financieel jaarverslag komt 

nog (Jurjen). Bij Wilco v.d. Berg informeren naar stand van zaken pluktuin (Hetty) 

 

Bord verboden te vissen 

Bart zal bij Ine Holtkamp informeren naar de status van een bord dat zij kennelijk wilde 

maken. 

 

Boomgaard 

Het bewonersoverleg bekijkt ter plekke de situatie en beseft dat het een moeilijke afweging 

wordt tussen bewoners die daar al jaren vrij wonen en doelgroepen die met grote woningnood 

te maken hebben. Afwachten of onderhandelen met projectontwikkelaar mogelijk is, met 

name over de hoogte van de gebouwen. 

 

Snelfietsroute Den Bosch - Eindhoven 

Door mogelijke ontsluiting van Boomgaard voor auto’s aan de noordzijde is het volslagen 

onduidelijk hoe dan het hoogteverschil met de Ringweg en de kruising met de snelfietsroute 

gerealiseerd moeten worden. 

 

 

Volgende vergadering 

woensdag 7 september, om 20 uur buurthuis ‘t Centrum. 

 

Actiepunten 

1. regels voor vissen in park 

2. overlast particulier groen periodiek volgen 

3. voortgang inwoners- en overheidsparticipatie 


